



中国茶艺 THE ART OF CHINESE TEA

11:00-20:00

人民币 RMB

大师茶

The Master Tea

位/6克

Person 6g

壶/2位(12克)

Pot 2 Person 12g

桐木关正山金骏眉

498 元

888 元

傅连兴

武夷红茶制作技艺传承人

武夷红茶标准主要起草人

茶汤伴有金色茶毫, 香气清爽纯正, 口感甘甜鲜活。

TONGMUGUAN ZHENGSHAN JINJUNMEI | BLACK TEA

Fu Lianxing

Inheritor of Wuyi Black Tea-Making Craftsmanship

Main Draftsman of the Wuyi Black Tea Standard

This tea features a luminous liquor with golden highlights and a pure and refreshing aroma. Its taste profile offers a vibrant sweetness with a smooth, lingering finish.

夜来香单丛

598 元

988 元

林伟良

凤凰山人制茶大师

林伟良大师秉承传统潮州工夫茶制作技艺, 经发酵与焙火, 匠心精制出口感圆融的单丛茶。茶香浓郁绵长, 滋味醇厚鲜爽, 饮后余韵回甘。

YE LAI XIANG DAN CONG TEA

Lin Weiliang

Phoenix Mountain Native, Tea Master

Master Lin expertly crafts perfectly balanced Phoenix Dan Cong tea using traditional Teochew Gongfu techniques. The brew offers a rich and lasting aroma, a full-bodied yet refreshing taste, and a subtly sweet lingering finish.

慢煮工夫茶

Slow-Brewed Gongfu Tea

陈皮白茶

298 元

498 元

白茶性清冷, 木质香, 枣香层次分明, 回味甘醇茶韵悠扬。二者合一, 春夏秋冬四季皆宜, 用壶煮饮效果更好味也更醇。陈皮白茶香气浓郁汤色红亮透明。

WHITE TEA WITH ORANGE PEEL

White tea offers a cool, soothing character with distinct, layered woody and jujube notes. Its sweet, mellow finish lingers pleasantly on the palate. When blended with aged tangerine peel, it transforms into a versatile brew for all seasons. Boiling in a pot enhances its depth and smoothness.

 厨师推荐
Chef's recommendation

 可持续来源
Sustainably sourced

 纯素食
Vegan

 无麸质
Gluten-free

 不含乳糖
Lactose-free



可持续来源的中国茶。
上述价格以人民币计价并包含所有税费。
Sustainably sourced Chinese tea.
All prices are in RMB and all-inclusive.





中国茶艺 THE ART OF CHINESE TEA

11:00-20:00

人民币 RMB

甄选名优茶

Curated Selection of Premium Teas

位/6克

Person 6g

壶/2位(12克)

Pot 2 Person 12g

中茶红印熟普/菊普

298 元

498 元

精选云南大叶种茶青为原料, 经反复调试拼配, 形成独特口感。形美香浓, 味厚回甘, 茶汤纯正醇和, 茶性温润适中。

CHINA TEA (ZHONGCHA) RED MARK RIPE PU-ERH / CHRYSANTHEMUM PU'ER

Crafted from select leaves of Yunnan large-leaf tea trees, this expertly blended tea achieves a distinctive profile through repeated refinement. It is visually attractive with a rich aroma and a pure, mellow liquor that yields a sweet aftertaste and a well-balanced, soothing character.

普洱生茶

328 元

588 元

甄选云南普洱产区, 每年采其茶青, 经日光自然晒制, 成就醇香生普。茶汤浓稠甘滑, 香气饱满高扬, 冰糖甜韵显著。

RAW PU'ER

Sourced from selected Pu'er growing regions of Yunnan, this sun-dried raw Pu'er is crafted each year from the season's freshest tea leaves. The brew is rich and smooth with a natural sweetness, offering an elevated aroma and a distinct rock sugar-like finish.

武夷岩茶

328 元

588 元

汤色橙黄透亮, 岩谷花香, 茶汤醇厚, “岩韵”明显。

WUYI ROCK TEA

The tea soup is a clear, bright orange with a floral aroma evocative of rocky valleys. The taste is rich and smooth with a pronounced “rocky” character.

茉莉花茶

158 元

香气清幽, 浓厚耐品, 汤色黄绿明亮, 滋味醇厚鲜爽。

JASMINE TEA

Delicately fragrant with a lasting, robust aroma. The liquor is a clear yellow-green, offering a mellow and refreshing taste.

 厨师推荐
Chef's recommendation

 可持续来源
Sustainably sourced

 纯素食
Vegan

 无麸质
Gluten-free

 不含乳糖
Lactose-free



可持续来源的中国茶。
上述价格以人民币计价并包含所有税费。
Sustainably sourced Chinese tea.
All prices are in RMB and all-inclusive.





中国茶艺 THE ART OF CHINESE TEA

11:00-20:00

人民币 RMB

花涧一壶茶

Flower Stream: A Pot of Tea

壶/2位(12克)
Pot 2 Person 12g

清香乌龙

乌龙茶, 桂花, 桂皮, 薄荷, 蜜桃干

FRAGRANT OOLONG TEA

Oolong Tea, Osmanthus, Cinnamon, Mint, Dried Peach

398 元

玫瑰花语

玫瑰花, 山楂, 枸杞, 桂圆, 红枣

ROSE FLORID

Rose, Hawthorn, Wolfberry, Longan, Red Date

498 元

花涧普洱

普洱熟茶, 杭菊, 陈皮, 桂花, 姜片

FLOWER STREAM PU'ER

Cooked Pu'er, Chrysanthemum, Tangerine Peel, Osmanthus, Ginger Slices

598 元

工夫茶

Gong Fu Tea

位/6克
Person 6g

小种红茶

条索肥实, 色泽乌润, 口感醇厚顺滑, 香气自然。

SOUCHONG BLACK TEA

The leaves are plump, with a dark glossy color, a rich smooth taste and a natural aroma.

298 元

小青柑

柑香浓郁, 茶汤透亮, 清爽甘醇, 细腻柔滑。

TANGERINE PU'ER

The tea has a rich citrus fragrance and a bright, clear liquor. Its flavor is refreshing and mellow, with a delicate and smooth finish.

188 元

杭菊

汤色金黄透亮, 口感清香甘甜, 朵朵完整饱满犹如花蕾绽放。

CHRYSANTHEMUM

The liquor is golden and vibrant, offering a sweet and fragrant flavor reminiscent of a blossoming flower bud.

158 元

雪融桂花

雪梨, 桂花

PEAR OSMANTHUS DRINK

Snow Pear, Osmanthus

98 元

 厨师推荐
Chef's recommendation

 可持续来源
Sustainably sourced

 纯素食
Vegan

 无麸质
Gluten-free

 不含乳糖
Lactose-free



可持续来源的中国茶。
上述价格以人民币计价并包含所有税费。
Sustainably sourced Chinese tea.
All prices are in RMB and all-inclusive.





中国茶艺 THE ART OF CHINESE TEA

11:00-20:00

人民币 RMB
杯/300毫升 Glass 300ml

气泡茶 Sparkling Tea

百香茉莉气泡茶 128 元
百香果果酱, 茉莉花茶
PASSION FRUIT JASMINE SPARKLING TEA
Passion Fruit Jam, Jasmine Tea

桃桃乌龙气泡茶 128 元
桃子果酱, 乌龙茶
PEACH OOLONG SPARKLING TEA
Peach Jam, Oolong Tea

龙井青提气泡茶 128 元
青提果酱, 龙井茶
GREEN GRAPE LONGJING SPARKLING TEA
Green Grape Jam, Longjing Tea

龙井茶 位/3克 Longjing Tea Person 3g

龙井绿茶 398 元
色泽嫩绿光润, 香气鲜嫩清高, 滋味鲜爽甘醇, 色清味甘。
LONGJING GREEN TEA
Longjing tea presents a tender green hue with a lustrous sheen. Its aroma is delicately fresh and elevated, while the taste offers a refreshing sweetness with a clean, pure finish.

狮峰山龙井 298 元
以狮峰山龙井品种原料制作而成, 冲泡后香气高锐而悠长, 味鲜醇, 有回甘。
LONGJING FROM SHIFENG
When brewed, it releases a vibrant, captivating fragrance that lingers, delivering a fresh and rounded flavor with a distinct sweet aftertaste.

虎跑龙井茶 198 元
虎跑产区的龙井茶, 常年以纯净的水源滋养冲泡后香气清幽留存, 口感鲜醇爽口。
HUPAO LONGJING
Nourished year-round by pristine waters, this tea yields a subtle yet lasting aroma when brewed, with a refreshingly smooth and mellow taste.

 厨师推荐
Chef's recommendation

 可持续来源
Sustainably sourced

 纯素食
Vegan

 无麸质
Gluten-free

 不含乳糖
Lactose-free



可持续来源的中国茶。
上述价格以人民币计价并包含所有税费。
Sustainably sourced Chinese tea.
All prices are in RMB and all-inclusive.

